



<i>Voorzitter</i>	Freddie Kiel
<i>Aanwezigen</i>	Freddie Kiel, Salma Abd Adin, Tim de Groot , Michelle Magiera, Mitch Boontjes, Minqiu Korevaar, Janne van Asselt, Jippe van Roon, Robin Wacanno, Lola Fioole
<i>Afwezige(n)</i>	Zazi Nieuwenhuijs, Fay Heemskerk
<i>Ambtelijk secretaris</i>	Yara Kluiters
<i>Gast</i>	Pim Meulensteen, Nada Benlhaj

1. Opening

Voorzitter Freddie opent de vergadering om 18:03.

2. Notulen & actielijst

De notulen van de vorige plenaire vergadering en diegene daarvoor zijn geaccepteerd.

PRO MEMORIE-01 Commissiehoofden geven actiepunten door aan afwezige leden; bij afwezigheid van een commissiehoofd zal de voorzitter dit doen.

PRO MEMORIE-02 Maak documenten dyslexievriendelijk.

PRO MEMORIE-03 Vergeet niet om je declaraties naar Tim te sturen.

PRO MEMORIE-04 Vul alle polls in

(PV 250121) Janne - Stuur tabel door naar Marlies.

Gedaan. Kan eraf.

(PV 250121) Freddie - uitkomst stemmen laten weten aan CSB.

Gedaan. Kan eraf.

(PV 250121) Lola - uitkomst stemmen laten weten aan de CSR.

Gedaan. Kan eraf.

BO-241128-03 FSR - Meer data verzamelen over de inzage van tentamens om specifieke gevallen op een rijtje te zetten.

Nog niet gedaan, moet actiepoint worden voor onderwijs.

*PV 250128 Onderwijs -Meer data verzamelen over de inzage van tentamens om specifieke gevallen op een rijtje te zetten.

3. Post

In

-

Uit

-

4. Mededelingen

Het volgende IO is gepland, 12 maart 13:00-15:00.

BO, 15 april 15:00-17:00.

IO, 14 mei 15:00-17:00

BO 19 juni, 15:00-17:00

IO, 10 juli, 13:00-15:00

in april is de beta lounge misschien niet beschikbaar door verbouwingen.

5. Updates commissies, DB, CSR

DB

DB gaat z'n gangetje :) Fay is binnenkort terug dus dan zal raadsevaluatie weer opgepakt worden.

Op 10 februari is er een nieuwe voorzittersvergadering, als je dingen met andere raden wilt bespreken laat het ons weten!

Het BO is volgende week, zorg dat je je goed voorbereid, denk alvast na over wat je aan DT wilt vragen en zorg dat je bij de pre-meeting bent :P

CSR

1. Roza en Willem openen een nieuw dossier over academische vrijheid. Ze gaan op zoek naar een gemeenschappelijke definitie van academische vrijheid en ze willen de discussie erover openen.
2. De FSR FdG werkt aan een helpknop voor hulp bij hun studie op Canvas.
3. Vanaf nu af aan kunnen de meeting pieces van de CSR gedeeld worden met de FSR op aanvraag door middel van een mailtje sturen. (de agenda's en notulen staan gewoon op de website uiteraard).
4. We gaan het CvB vragen om verlenging van de 6 weken reactie tijd voor ons consent over de huisregels omdat we meer tijd nodig hebben voor juridisch advies.
5. We krijgen aanvullend juridisch advies over mensenrechtenkwesaties (in samenwerking met Prakken d'Oliveira) en aanvullend juridisch advies over onderwijsrechtenkwesaties (in samenwerking met Jurion) rondom de nieuwe huisregels.

6. Wiktor heeft contact gehad met de afdeling communicatie om informatie over het huisreglementproces op te nemen in de UvA-nieuwsbrief. De nieuwsbrief zou informatie bevatten en geen meningen.

Michelle wil weten wat academische vrijheid is, Lola geeft aan dat dat voor haar ook nog onduidelijk is. Er is tot nu toe ook nog geen concreet plan.

Robin voegt toe dat vanuit de WHW er ook geen duidelijke betekenis is.

Faciliteiten

Er komen komende tijd heel veel stukken over faciliteiten!

Robin gaat komende tijd door met het statiegeld dossier.

Reglementen

- De tabel met de opmerkingen op de OER-A is verstuurd
- Volgende week op het BO zullen we het hebben over de OER-A
- Waarschijnlijk komt er vanuit ons een stuk over de taaleisen op de volgende PV.

Onderwijs

- De commissie heeft de strategie en onderbouwing voor onze voorstellen voor verplichte aanwezigheid in de OER-A verder uitgewerkt. Dit zal tijdens het BO met het DT besproken worden.
- Voor het FOC is een voorlopige agenda opgesteld die later deze week richting de OC's gestuurd zal worden.
- Het dossier blended learning zal in komend semester worden opgepakt en hiervoor zijn afgelopen week de voorbereidingen getroffen.
- De commissie heeft een pilot voor het gebruik van AI in onderwijs besproken. De resultaten hiervan zijn recent met de raad gedeeld. Er zal

gekeken worden of er komende periode nog andere initiatieven op dit gebied gestart worden.

Promotie

We wachten nog steeds vol spanning op de flesopeners. De rest van het promotiemateriaal is wel al binnen. We zijn ook bezig met een enquête opstellen (net zoals TA professionalisering) over de nood aan een onderwijs-vrije dag na een tentamenweek onder studenten. Deze willen we binnenkort verspreiden, zodra de NJE erop zit beginnen we hieraan. Ook zijn de Valentijnsactie plannen zo goed als concreet! Binnenkort meer hierover :)

Studentassessor

- We hebben de Integrale managementrapportage (IMR) Q4 2024 besproken bij het DT-overleg. Binnenkort wordt dit ook naar jullie opgestuurd.
- Laatste PV van Pim, en de tweede van Nada! Er zijn zelfgemaakte koekjes :) We hebben er zin in!
- Misschien moeten de masterstudenten van gevoelige studies gescreend worden (zie ook link). Het is nog niet zo duidelijk wat dit voor de FNWI betekent.

Pim voegt toe dat het onbekend is wat de screening inhoudt.

6. Vaststellen agenda

1. Opening
2. Notulen & actielijst
3. Post in/uit
4. Mededelingen
5. Updates commissies, DB, CSR
6. Vaststellen agenda

7. Werkafspraken wijzigen
8. Taakgroep inwerken
9. Online aansluiten PV
10. W.v.t.t.k.
11. Evaluatie stukken
12. Evaluatie PV
13. Rondvraag
14. Actielijst
15. Punten volgende agenda
16. Sluiting

De agenda is vastgesteld.

7. Werkafspraken wijzigen

Discussiepunten

1. Is het stuk niet duidelijk?

2. Klopt de informatie?

3. Mist er informatie?

4. Klopt het stemvoorstel?

5. Mist er een stemvoorstel?

6. Stemmen

Stemvoorstel 1: De FSR FNWI 24/25 gaat akkoord met de gewijzigde werkafspraken zoals beschreven in de bijlage.

Voor: 8

Tegen: 0

Blanco: 2

Onthouden: 2

Stemvoorstel 1 is aangenomen.

8. Taakgroep inwerken

Discussiepunten

1. Is het stuk niet duidelijk?

2. Klopt de informatie?

3. Mist er informatie?

4. Discussiemoment:

a. Zijn er nog vragen over het inwerktraject?

Mitch heeft een vraag over de financiën. Vorige keer ging het over het budget heen en hij vroeg zich af hoe dat nu zit. Tim geeft aan dat er een ruimer budget is voor het volgende inwerkweekend, maar dat het niet de bedoeling is dat er over het budget wordt heen gegaan.

Jippe wil weten wat voor checks er zijn die ervoor zorgen dat er niet over het budget heen wordt gedaan. Janne antwoordt hierop dat het verstandig is dat er om die reden een taakgroep komt die een begroting maakt. De begroting moet ook worden ingestemd.

Freddie geeft aan dat het weekend ook zo snel mogelijk gepland moet worden.

b. Wie heeft er interesse om bij deze taakgroep te gaan?

Robin, Michelle, Tim & Freddie.

Tim en Michelle willen het inwerkweekend regelen.

Robin, Michelle en Freddie willen het inhoudelijke gedeelte regelen.

9. Online aansluiten PV

Discussiepunten

1. Is het stuk niet duidelijk?

2. Klopt de informatie?

3. Mist er informatie?

4. Discussiemoment:

a. Meningenrondje: Wel of niet online? (kort houden, alleen belangrijkste argument)

Robin is tegen online, tenzij er hele zwaarwegende redenen zijn.

Nada denkt dat als iemand fysiek niet bij de PV kan zijn, het vaak voorkomt dat iemand er ook niet online bij kan zijn, dus dat het niet echt uitmaakt.

Janne is tegen.

Jippe is voor, mits het goed geregeld kan worden.

Mitch is tegen.

Lola is voor, bij de CSR is het geen probleem en vorig jaar bij de FSR FNWI ook niet. Ze vindt het toegankelijker om PV's hybride te houden. Ze geeft ook aan dat ze het heel druk heeft, dus dat online soms echt beter uitkomt. Ook vindt ze het belangrijk dat mensen op de hoogte kunnen blijven en betrokken kunnen zijn.

Minqiu denkt dat de technologie voor online aanwezig zijn nog niet goed genoeg is.

Salma is niet voor en niet tegen.

Tim kan zich goed vinden in alle voor en tegens. Hij zegt wel dat de technologie nog niet super betrouwbaar is.

Freddie kan zich vinden in de redenen voor en tegen.

Michelle vindt dat de nadelen zwaarder wegen dan de voordelen, dus ze is tegen.

i. Indien geen unanieme mening, maar wel een meerderheid: De minderheid de kans geven hun kant verder toe te lichten.

Lola denkt dat als er altijd een optie is online aan te sluiten dat het technische gedeelte ook snel beter gaat. Ze vindt wel dat mensen een goede reden moeten geven om online aan te sluiten, maar ze vindt dat helemaal niet online kunnen aansluiten niet oké is. Ook is het toegankelijker voor mensen met een chronische ziekte of bijvoorbeeld mentale problemen. Ze vindt hierdoor dat het wel belangrijk is dat er wel een online optie is.

Tim voegt toe dat er in de beta lounge een hele fijne setup is, dus dat technische problemen opgelost kunnen worden. Er moet wel voorkomen worden dat het te makkelijk wordt om online mee te doen.

Robin denkt dat het te makkelijk wordt om online aan te sluiten. Hij vindt dat fysiek bij de PV zijn een keuze is. Robin vraagt zich af of als iemand het te druk heeft om bij de PV te zijn, dat diegene dan misschien ook wel te druk is om zich goed voor te bereiden. Hij denkt dat hybride nog vervelender/onhandiger is dan volledig online.

Lola geeft aan dat het een professionele setting is, dus dat de FSR ook een beetje vertrouwen moet hebben dat het niet gaat gebeuren dat mensen "zomaar" online gaan aansluiten. Lola denkt dat iedereen het er wel over eens is dat iedereen er fysiek moet zijn, dus dat je er dan ook vanuit kan gaan dat de mensen in de FSR daar ook hun best voor doen. Ze vindt ook niet dat er een lijst moet komen die specifiek aangeeft welke regels wel of niet gelden. Ze geeft ook een voorbeeld waarom het mogelijk zou moeten zijn om online aanwezig te kunnen zijn.

Tim geeft aan dat dat vertrouwen in het algemeen hoort te gelden en dat dat ook voor dit zou moeten gelden. Ook zegt hij dat er van tevoren niet heel duidelijk was dat alles fysiek zou zijn. Meer mensen leidt tot meer meningen en dit zorgt voor een betere vergadering en als dit hybride moet, moet dat ook kunnen. Hij denkt ook dat er wel oplossingen zijn voor de technische problemen.

Robin geeft aan dat toen hij in het DB zat, dat er niks gedaan kon worden tegen slecht functionerende mensen in de raad. Ook denkt hij dat een filter misschien niet handig is. Freddie geeft aan dat dit niet heel relevant is voor deze specifieke

discussie. Ze denkt ook dat het DB wel in staat is om te oordelen over of iemand een goede reden heeft of niet.

Janne vat samen dat er wel een soort consensus is, dat online aanwezigheid niet zomaar moet kunnen, maar als het gebeurt het wel goed vastgelegd moet worden.

b. In welke gevallen zou iemand online moeten kunnen aansluiten?

Freddie denkt dat een lijst niet echt handig is en dat het DB hier uiteindelijk iets mee moet doen.

Tim vindt dat "persoonlijke omstandigheden" een goede reden is om online aan te mogen sluiten. Ook reis-technische dingen zijn een goede reden volgens Tim.

Freddie geeft aan dat bijvoorbeeld chronische ziekten een erg goed punt is en dat ze ook wil meegeven aan de volgende raad dat zij hier van te voren over na moeten denken.

Janne wil ook toevoegen dat het allemaal niet op papier (in de werkafspraken) hoeft, maar dat het ook belangrijk is dat als iemand meerdere keren online bij is, de vicevoorzitter wel een gesprek aangaat met diegene.

Mitch denkt wel dat het belangrijk is dat er in de eerste instantie zoveel mogelijk met machtigingen geregeld moet worden.

Freddie is het hier wel mee eens, dat alleen "ik wil erbij zijn" geen goede reden is om er online bij te zijn.

Tim denkt dat machtigingen vooral werken bij simpele discussies, maar hij is het er wel mee eens dat als je niet heel betrokken bent bij de specifieke discussie dat het niet heel erg uitmaakt. Tim geeft ook aan dat er een verschil is tussen spreekrecht en aanwezigheidsrecht. Het zou minder technische problemen opleveren als iemand alleen wil luisteren. Hij stelt voor dat het mogelijk is dat iemand online spreekrecht van tevoren moet aanvragen.

c. Hoe ver van tevoren moet dit aangegeven worden?

Pim denkt rond 14:00, net zoals de machtigingen en updates. Tim denkt ook dat hier misschien harder op gehandhaafd moet worden.

Lola vraagt om de mening van het DB, aangezien zij degene zijn die het uiteindelijk moeten regelen.

Freddie vindt het oké. Janne geeft aan dat je erg weinig speling hebt om te overleggen als het om 14:00 is.

Tim denkt dat het echt een deadline moet zijn, dus wel eerder van tevoren als dit mogelijk is.

Mitch zegt dat als iemand er niet is en iemand anders machtigt, dat hier niks mee gedaan wordt. Hij vindt het daardoor niet nodig om dit wel te doen bij iemand die online aanwezig wil zijn, aangezien diegene in ieder geval zijn best doet om erbij te zijn.

Freddie wil weten of dit opgenomen moet worden in de werkafspraken of dat het een ongeschreven regel moet blijven.

Lola denkt dat het handig is om het in de werkafspraken te doen, Janne voegt toe dat dat fijn is, omdat de volgende raad er dan over na moet denken.

10. W.v.t.t.k.

11. Evaluatie stukken

12. Evaluatie PV

13. Rondvraag

Minqiu heeft een gesprek met Mawgosia gehad, haar idee was om een klein artikel te schrijven met daarin wat kleine interviews. Er komt een interview met Freddie en Minqiu vraagt zich af of er nog meer mensen zijn die dit willen doen. Er komt ook nog een tweede stuk, dat meer aanmoedigend is dat studenten zich verkiesbaar moeten stellen. Uiteindelijk komt er nog een derde stuk over dat mensen moeten gaan stemmen. Robin wil hieraan meewerken. Mitch stelt voor om promotie te vragen.

Minqiu zegt ook dat er een social media campagne gemaakt kan worden in een korte video. Freddie en Janne zouden dit wel willen doen. Mitch voegt toe dat dat het dan wel mensen moeten zijn uit verschillende commissies. Lola zou ook wel willen.

Mitch geeft aan dat er een linktree op de insta staat, maar dat de inloggegevens onbekend zijn. Freddie denkt dat hij naar de vorige raad moet en Tim stelt voor om te kijken of het op de FSR mail staat.

Tim geeft aan dat de commissies een commissieuitje moeten plannen.

Mitch zegt dat een vriend van hem naar hem toe kwam over een tentamen dat ineens van Ans gehaald is. Tim geeft aan dat er recht is op inzage, maar dat dat hier lastig is. Janne zegt dat de docent eerst gemaïld moet worden.

14. Actielijst

(PV 250128) Onderwijs - Meer data verzamelen over de inzage van tentamens om specifieke gevallen op een rijtje te zetten.

15. Punten volgende agenda

Stuk over taaleisen.

16. Sluiting

Voorzitter Freddie sluit de vergadering om 19:02.